
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

Fred Hu 

 

Fred is founder and Chairman of Primavera Capital Group, a global investment firm 

focused on the innovative industries in China and around the world. Its portfolio companies 

span from autonomous driving, data analytics , e-commerce, to Fintech, new retail, and 

social media. 

 

Fred is a respected economist whose main areas of research include macroeconomics, 

entrepreneurship, and international finance. He served at the International Monetary Fund 

in Washington DC, and he has advised the Chinese government on financial reform, SOE 

restructuring, and macroeconomic policies. Fred also served on the Hong Kong 

Government's Strategic Development Committee and the Advisory Committee for the 

Hong Kong Securities and Futures Commission. 

  

Fred is currently the non-executive chairman of Yum China Holdings Inc.,  and is a member 

of several corporate boards including Hong Kong Exchanges and Clearing Limited, UBS 

Group AG , among others.  

In addition, Fred is co-chair of the Nature Conservancy’s Asia Pacific Council, a Trustee of 

of the China Medical Board, a member of the Council of Foreign Relations’ Global Advisory 

Board ,and a member of the Advisory Committees for the Harvard China Fund, the 

Stanford Center for International Development, and the Jerome A. Chazen Institute of 

International Business at Columbia University.  

 

Previously Fred was Chairman of Greater China and a Partner at Goldman Sachs, where 

he was instrumental in building the firm's franchise in the Asia Pacific region. 

 

Fred holds a Master in Engineering Science from Tsinghua University, and a Master and 

Ph.D. in Economics from Harvard University. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

胡祖六 

 

胡祖六先生是春华资本集团主席兼创始人。春华资本集团是一家全球性投资机

构，重点关注创新产业，包括自动驾驶，电子商务，大数据分析，金融科技，教育科

技，新零售，数字传媒等。他在创立春华资本集团之前，任高盛集团合伙人及大中华

主席，为高盛在亚太地区的发展发挥了核心领导作用，并主导完成了高盛历史上一些

最重要的标志性项目。他曾在高盛集团的主要全球委员会任职，包括全球合伙人委员

会、全球投资银行领导小组、松树街领导力计划暨高盛大学以及公司文化、多元化和

领导力委员会。 

 

胡先生是一位享有盛誉的经济学家，其主要研究领域为宏观经济，国际金融，和

企业创新。他曾任职于国际货币基金组织，并长期为中国的金融改革、财政改革、国

企改革，资本市场与新兴产业发展，以及宏观经济政策提供具有前瞻性的研究分析和

政策建议。 

 

胡先生目前担任百胜中国控股有限公司非执行董事长，以及包括香港联交所与瑞

银集团在内的几家大型上市公司的董事。他还担任大自然保护协会亚太理事会联执主

席、中美医学基金会董事，以及美国外交关系协会国际顾问委员会、贝格鲁恩研究所

二十一世纪委员会、哈佛大学中国基金会顾问委员会、哈佛大学肯尼迪政府学院

Mossavar-Rahmani 商业与政府研究所、斯坦福大学国际经济发展研究所和哥伦比亚大学

Chazen 国际商业研究所的成员。他兼任清华大学经济研究中心的联执主任和教授，同

时也是香港中文大学、华东师范大学和北京大学的荣誉教授。 

 

胡博士持有清华大学工程科学硕士学位、哈佛大学经济学硕士和博士学位。 


